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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1056 Byggstart för Norrbotniabanan

Sträckan Umeå–Skellefteå fanns med i Trafikverkets förslag till nationell 
transportplan som Trafikverket lämnade till regeringen den 31 augusti 2017. 
Den planerade kustnära järnvägen ska sträcka sig mellan Umeå och Luleå och 
bedöms skapa förutsättningar för en hållbar samhällsutveckling, ökad 
konkurrenskraft för näringslivet och en positiv regional utveckling som gagnar 
hela landet. 

Regeringen har tidigare gett löften om att bygget av järnvägssträckan ska 
påbörjas under mandatperioden. Det är nu 174 dagar kvar till valdagen och 
tiden för den här mandatperioden börjar därmed närma sig sitt slut. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth: 

 

Avser statsrådet att gå vidare med de löften som tidigare kommit från 
regeringen om att påbörja bygget av Norrbotniabanan före mandatperiodens 
slut?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-19
Besvaras senast
2018-03-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


